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  לכולם! שלום

 ץ בסעדחנוכת משפחתון הדר המשופ

קהילת סעד , ראש המועצה, מר תמיר עידאן, מנכ"ל המפעל להכשרת ילדי ישראל, מר משה דולבבנוכחות 

נחנך השבוע מבנה משופץ למשפחתון הדר, משפחתון שקיים בסעד כבר שנים וילדיו ובוגרי המשפחתון, 

. האירוע כינס את בוגרי המשפחתון לדורותיהם וריגש מאוד את הנוכחים מתארחים אצל משפחות מהישוב

חשבתי לעצמי איזה פסוק מתאר את ההתרחשות המרגשת מנהל הקהילה, נחום לנדאו: כולם. מתוך ברכת 

חק ליום ז והדר לבושה ותש"ע   בספר משלי: ובחרתי במילותיו של שלמה המלך, החכם באדם, הזו היום

וגבורה והרבה אמונה  ע זכי נדמה לי שכל מי שמתגייס לעבוד במשפחתון יש לו  – ע ז. אחרון" )משלי ל"א(

לו רק כי זה שמו של המשפחתון שלנו, אלא כי נדמה לי שהמהלך שהתבצע פה  –הדר  בעשייה החינוכית.

רה נאה...מרחיבה דעתו של "דיבחצי שנה האחרונה, הוסיף הרבה הדר, יופי ונעימות למקום בבחינת: 

במשפחתון היתה אני מסתכל בהתרגשות רבה על הבוגרים שפה ויודע שלרבים מהם התקופה  ...אדם"

מי יתן ונמשיך בשיתוף הפורה הזה של קיבוץ סעד, קהילת סעד, המועצה האזורית ... מקפצה חשובה לחיים

  ו.והמפעל להכשרת ילדי ישראל ובזכותו נמשיך להרבות טוב בעולמנ

 חנוכת מפעל עלבד דימונה

עובדי ומנהלי , לדימונה והתרגשנו יחד עם חברי משואות יצחק, תושבי דימונהבשעות הערב השבוע הדרמנו 

זהו המפעל הרביעי של עלבד . באירוע חנוכת המפעל החדש של עלבד בדימונה ,חשוביםרבים ועלבד ועוד 

משואות יצחק הינו אחד משלושת המפעלים בישראל מבין שמונת המפעלים הפזורים בעולם. עלבד 

קו שנחנך בדימונה  . המוצרי ספיגה ומוצרים להיגיינה נשית, הגדולים בעולם המייצר מטליות לחות

יתרום להפחתת הנזקים במערכות הביוב ויגביר שף ומתפרק טייצר בד נשמח, "מיליון ש 230בהשקעה של 

 , אך בזכותמספר אתרים אפשריים נבחנולבד . בעאת המודעות לקיימות ולשמירת איכות הסביבה

ויו"ר  ראש העיר מר בני ביטון, בעיר ובהובלתרשויות השונות ממשלה וההפעולה של ה פיהנחישות ושיתו

. מלבד יצירת את שיתוף הפעולה בין המפעל לעיר שתגבירמצב של סינרגיה  עלבד אמנון ברודי, נוצר

של ו בעקבות החלטה ז. מעורבות חברתית  וחינוכיתתפת ל, יוליד המיזם גם תכנית משומקומות עבודה

 עיר, דברהקמה בתהליך נמצאים בששמונה מפעלים להקמת המפעל בעיר דימונה, ישנם עוד  עלבדהנהלת 

משואות ודימונה, כו מנהלי עלבד, ראש העיר, רבני בטקס ביר .כבר במשך תקופה ארוכה בדימונה השלא קר

מנכ"ל משרד הכלכלה אף הגדיר את הפרוייקט כשיתוף פעולה בין הקיבוץ  שר הכלכלה מר אלי כהן.וכן 

עובדים  1,000 -הדתי לדימונה. התרגשנו שמחנו והתפעלנו. נזכיר כי עלבד במפעליו השונים, מעסיק כ

בישראל ועוד כמספר הזה בחו"ל. חשנו את העוצמה הגדולה, המקצועיות , התקתקנות וגם הרוח 

י ה והענווה היודעת להודות על חסד ה' ולזכור "דתית הפשוט -הקיבוצית תֵן הוּא כִּ ל לַעֲשׂו ת כ חַ  לְךָ הַנ  ". חָיִּ

המפעל ומשואות עסוקים גם במחשבות על חיבור משמעותי בין ענפי המשק בכלל ועלבד בתוכם, לבין 

 החברים והקהילה. "ילכו מחיל אל חיל". 



 עמונהומירב  -קשר מיוחד 

מדווחת מרים שלם, מזכירת הקיבוץ: . קשר שנמשך מאז הפינויהוא  עמונהמירב להקשר בין קיבוץ 

קהילת עמונה הרגשנו שכשלאחר הפינוי . הפינוי אנשים נסעו להפגין/ להזדהות באופן עצמאי לקראת

היה . מפנק למבוגרים 'בית קפהפתחנו 'יחד עם הנוער לערב הפעלה לילדים, ו סענו, נבמצוקה גדולהנמצאת 

האירוע התקיים ומאחר ו ,לחגוג איתנו את אנשי עמונה החלטנו להזמיןלקראת חג המשק . מרגשמאוד 

-יום חופשי מלימודים, אורגן עבורם יום פעיל בפארק המעיינות שכלל תחנות הפעלה ע"י הנוער )שכבת זב

לושה כולם )שעלו  -ארוחת צהריים. לאחר מכןכן ארגנו את הפעילות הקודמת( ואותם בני נוער שח, 

' )בית לנשים בעלות בית בגלבוע'בית של העוגות  כמובן את לקיבוץ להתרעננות וכיבוד שכללאוטובוסים!( 

מהנוער השתתפו בארגון . לבד ערבהארוחת להצטרפו אלינו לחג המשק וכולם בהמשך צרכים מיוחדים(, ו

וכמו  ,'שביל הרטוב'שיחה בלכולם יהודה קפלן אביו של צביקה ז"ל, שהעביר וביניהם מבוגרים,  5עוד כ 

 .מאוד היה מרגש. שמחים לעזור לנו בשינוע וציוד בהתאם לצורךמגלים רוחב לב ותמיד, מנהלי הפארק ש

. כיבדנו התעקשו שההסעות וארוחת הצהריים יהיו על חשבונם אנשי עמונהוהעלות? הפעם . נהנינו כולנו

 את בקשתם. 

 גיל הרךה מנהלותפורום 

. משותף לצפון, דרום ומרכזגיל הרך , יתקיים פורום מנהלות בקיבוץ עלומים, 27.6,בתמוזיום שלישי, ג' ב

פתח את היום בשיחה עם גלעד פישביין מזכיר , ננמשיך לעסוק בחיבור אל הקהילה ואל עצמנובמפגש 

 אח"כ נצא לסיור ישתף אותנו במשמעותה של קהילה וחוסנה דרך מערכות החינוך שלנו.עלומים, ש קיבוץ

החדר 'ו 'הפיל הפעיל'עם גם פגש ונ ה של מנהלת גיל הרך רבקה קייתבמערכת גיל הרך של עלומים בהובל

בארות בחיזיון אור קולי של " . לאחר ארוחת צהרים נקנחגננת לשעבר, חנה הונוולד' שמפעילה המחבק

  יהיה מעולה. כל הפרטים אצל נירית אפרתי.. בנגב"

 תכנית כוללת לקיבוץ -בעין צורים פורום מזכירים

עסקנו בנושא תכנון אסטרטגי השבוע התקיים פורום המזכירים של התנועה בקיבוץ עין צורים. הפעם 

 .שנים" ; "חשיבה אסטרטגית היא דרך להסתכל על דרך"( 3 -תכנית חומש ל -לקיבוץ )"אופק התכנית 

הרצוי )מהי תמונת התוצר של תכנית  תוצרהגדרת ה,  )הנושאים וכןת אפיינו את החלקים השונים הנדרשים

)כגון: קשר לתמונת חזון וייעוד,  תימיטב אסטרטגית לתכנית רכיביםוכוללת שאנו מגדירים ביציאה לדרך(. 

 מהםתפיסת הפעלה, תכנית עבודה, מבנה אירגוני מתאים, השקעה בהטמעה וביישום ועוד(. שאלנו 

 התאמתו ציבור שיתוף. עוד חשבנו יחד על להצלחה מפתחות לזהותוניסינו  בתהליך הקריטיות הצמתים

בהמשך התקיים פאנל בו השתתפו יו"ר  .משתנים בקיבוץ על סוגיהם השונים  למצבים כלים של נכונה

ים שהם עשו בקיבוציהם )ניר יצחק, קיבוץ, ומזכירים מהתק"צ מהם למדנו על תכנון אסטרטגי ותהליכ

, ולניהול השיחה הפנימית על גיבוש ינו דרכים שונות לתכנית עבור הקיבוץרא .(ועוד כיסופיםשובל , 

החינוך בקיץ, הקהילות העירוניות, הכניסה האפשרית ווח על מפעלי יהמפגש הסתיים בד .התכנית הכוללת

פרסנו בתמצית את תמונת התכנית הכוללת בסוף המפגש  כרם שלום.לשותפות תנועתית בהתיישבות ב

 התכנית תושלם תעוצב, ותובא בעז"ה לדיון במזמו"ר קרוב באלול תשע"ז.  לתנועה.
 

 

 , שלום שבת

 הפעילה המזכירות וחברי פורת אמיתי


